



AfriFOODlinks

**URBAN FOOD SYSTEMS NEED BOLD TRANSFORMATION.**  
AfriFOODlinks creatively unlocks this transition, and will drive change in 65+ cities. It is delivered by 26 partners and funded by the European Union.

**email:** [afrifoodlinks@iclei.org](mailto:afrifoodlinks@iclei.org)  
**website:** [www.afrifoodlinks.org](http://www.afrifoodlinks.org)

*(Français desous)*

### APPLY TO BECOME AN AFRIFOODLINKS YOUTH AMBASSADOR

Deadline: **26 January 2024, 17h00, CAT**

Apply using a [Google form](#) OR [Word document form](#)

### URBAN FOOD SYSTEMS NEED BOLD TRANSFORMATION

Are you young, African, and a food enthusiast with an appetite for change? Do you have ideas on reshaping the future of our food systems and are eager to be part of a network of like-minded youths?

If your answer is YES, then the AfriFOODlinks Youth Ambassadorship is the perfect opportunity for you! Apply now to be part of a driving force in transforming the way the world sees and consumes food.

#### You qualify if you are:

- Between 18 and 30 years old;
- Based in Antananarivo, Arusha, Bukavu, Chefchaouen, Dakar, Lusaka, Niamey, Quelimane, Tamale or Windhoek<sup>1</sup>; and
- Active on Instagram, LinkedIn, Twitter or Tiktok with 2000+ followers<sup>2</sup>

#### Apply to be an AfriFOODlinks Youth Ambassador today!

#### If selected, you will:

- Be profiled as a youth ambassador on media platforms hosted by the [AfriFOODlinks](#) project partners
- Visit Cape Town, South Africa, to represent your city in an intergenerational meeting of 25 youth ambassadors and 20 city officials in November 2024 (travel costs covered by the project)
- Be featured in the AfriFOODlinks podcast
- Have exposure to decision makers and practitioners in your city and around the continent
- Meet one-on-one with your city mayor and/or city officials where appropriate
- Receive a 3000 Euro stipend per annum over 12 months

#### If selected, you get to<sup>3</sup>:

- Produce three stories to share on your preferred social media platform(s)

---

<sup>1</sup> The cities specified in this application are partners in the AfriFOODlinks Project, which is why we are seeking Youth Ambassadors who are active and based in these cities. Given the work that the Youth Ambassadors will be doing, representation specifically in that city is crucial for the success of the project.

<sup>2</sup> Less than 2000 followers is not an automatic disqualification. Applicants with a lower following will be considered IF their social media demonstrates charisma, and IF the applicants are exciting and engaging on their social media platforms.

<sup>3</sup> For a detailed breakdown of responsibilities, please refer to the comprehensive Terms of Reference provided: <https://afrifoodlinks.org/wp-content/uploads/2023/11/Sharing-Cities-Youth-Ambassadors-ToR.-ENG-FR-3.pdf>

- Host an activation with your city networks and friends
- Share and reposts project related content on your social media platform(s)

### How to Apply

If this opportunity excites you, apply using a [Google form](#) OR a [Word document form](#)

And:

- Submit a video, not exceeding 1 minute and 30 seconds, explaining **what makes your city's food system unique**
- Write a short piece of 200 to 300 words of **why you should be the next youth ambassador**

**Applications will be reviewed on an ongoing basis**, so apply sooner rather than later!

The Youth Ambassadorship will be active for a period of 12 months from the date of signature.

For a detailed Terms of Reference click [here](#)

**If you have any questions, please reach out to: Sinethemba Mthethwa (she/her) at [sinethemba.mthethwa@iclei.org](mailto:sinethemba.mthethwa@iclei.org) and cc Tashi Piprek (she/her) at [tashi.piprek@iclei.org](mailto:tashi.piprek@iclei.org)**

ICLEI AFRICA RESERVES THE RIGHT NOT TO APPOINT A YOUTH AMBASSADOR IN RELATION TO THIS TERMS OF REFERENCE.

For more information on ICLEI Africa and AfriFOODlinks see: <https://africa.iclei.org/> and [www.afrifoodlinks.org](http://www.afrifoodlinks.org)

### Social Media



*(Le texte ci-dessous a été traduit à l'aide de Google Translate)*

## DEMANDEZ POUR DEVENIR AMBASSADEUR DE LA JEUNESSE AFRIFOODLINKS

Date limite: **26 janvier 2024, 17h00, CAT**

Appliquer à l'aide d'un [Formulaire Google](#) OU [Formulaire de document Word](#)

### LES SYSTÈMES ALIMENTAIRES URBAINS NÉCESSITENT UNE TRANSFORMATION AUDACIEUSE

Êtes-vous jeune, africain, passionné de gastronomie et assoiffé de changement? Avez-vous des idées pour remodeler l'avenir de nos systèmes alimentaires et êtes impatient de faire partie d'un réseau de jeunes partageant les mêmes idées?

Si votre réponse est OUI, alors le poste d'ambassadeur des jeunes AfriFOODlinks est l'opportunité parfaite pour vous! Postulez dès maintenant pour faire partie d'une force motrice dans la transformation de la façon dont le monde voit et consomme la nourriture.

#### **Vous êtes admissible si vous êtes:**

- Entre 18 et 30 ans;
- Basé à Antananarivo, Arusha, Bukavu, Chefchaouen, Dakar, Lusaka, Niamey, Quelimane, Tamale ou Windhoek<sup>4</sup>; et
- Actif sur Instagram, LinkedIn, Twitter ou Tiktok avec plus de 2000 abonnés<sup>5</sup>

#### **Postulez pour devenir un jeune ambassadeur AfriFOODlinks dès aujourd'hui!**

#### **Si vous êtes sélectionné, vous:**

- Être présenté comme un ambassadeur de la jeunesse sur les plateformes médiatiques hébergées par leAfriFOODlienspartenaires du projet
- Visitez Cape Town, Afrique du Sud, pour représenter votre ville lors d'une réunion intergénérationnelle de 25 jeunes ambassadeurs et 20 fonctionnaires municipaux en novembre 2024 (frais de déplacement couverts par le projet)
- Soyez présent dans le podcast AfriFOODlinks
- Soyez exposé aux décideurs et aux praticiens de votre ville et du continent
- Rencontrez en tête-à-tête le maire de votre ville et/ou les fonctionnaires municipaux, le cas échéant.
- Recevez une allocation de 3 000 euros par an pendant 12 mois

#### **Si sélectionné, vous accédez à<sup>6</sup>:**

- Produisez trois histoires à partager sur vos plateformes de médias sociaux préférées
- Organisez une activation avec vos réseaux de ville et vos amis
- Partagez et republiez le contenu lié au projet sur vos plateformes de médias sociaux

#### **Comment s'inscrire**

Si cette opportunité vous passionne, postulez en utilisant un [Formulaire Google](#) OU un [Formulaire de document Word](#)

Et:

- Soumettez une vidéo d'une durée maximale de 1 minute et 30 secondes expliquant **ce qui rend le système alimentaire de votre ville unique.**
- Écrivez un court article de 200 à 300 mots expliquant **pourquoi vous devriez être le prochain ambassadeur de la jeunesse.**

---

<sup>4</sup> Les villes spécifiées dans cette candidature sont partenaires du projet AfriFOODlinks, c'est pourquoi nous recherchons des jeunes ambassadeurs actifs et basés dans ces villes. Compte tenu du travail que feront les jeunes ambassadeurs, une représentation spécifiquement dans cette ville est cruciale pour le succès du projet.

<sup>5</sup> Moins de 2 000 abonnés ne constituent pas une disqualification automatique. Les candidats ayant un faible nombre d'abonnés seront pris en compte SI leurs réseaux sociaux font preuve de charisme et SI les candidats sont passionnants et engageants sur leurs plateformes de réseaux sociaux.

<sup>6</sup> Pour une répartition détaillée des responsabilités, veuillez vous référer aux termes de référence complets fournis : <https://afrifoodlinks.org/wp-content/uploads/2023/11/Sharing-Cities-Youth-Ambassadors-ToR.-ENG-FR-3.pdf>

**Les candidatures seront examinées sur une base continue**, alors postulez le plus tôt possible!

L'Ambassadeur de la Jeunesse sera active pour une période de 12 mois à compter de la date de signature.

Pour consulter les termes de référence détaillés, cliquez sur [ici](#)

**Si vous avez des questions, veuillez contacter: Sinethemba Mthethwa (elle) à [sinethemba.mthethwa@iclei.orget](mailto:sinethemba.mthethwa@iclei.orget) cc Tashi Pipek (elle) à [tashi.piprek@iclei.org](mailto:tashi.piprek@iclei.org)**

ICLEI AFRICA SE RÉSERVE LE DROIT DE NE PAS DÉNOMMER UN AMBASSADEUR DE LA JEUNESSE EN RELATION AVEC CE TERMES DE RÉFÉRENCE.

Pour plus d'informations sur ICLEI Africa et AfriFOODlinks, voir : <https://africa.iclei.org/> et [www.afrifoodlinks.org](http://www.afrifoodlinks.org)

#### **Réseaux sociaux**

